
OMRÅDEREGULERING GIMLE IDRETTSPARK OG VIDEREGÅENDE SKOLE 

Medvirkning – innspill fra elever ved KKG – 22.03.2022 

Til stede: 
 

- Leder elevrådet KKG 
- Nestleder elevrådet KKG 
- Vegard Witzøe, avdelingsleder, idrettsfag 
- Kjersti Kivle Westergren, avdelingsleder, elevtjenesten 
- Åsmund Åmdal, plan og bygg 

Opplegg: 

- ÅÅ gikk kort gjennom reguleringsprosessen 
- Mulighetsstudien som er grunnlaget for planen ble kommentert 
- Noen av kommentarene knytter seg til mulighetsstudiet, og noen til skolen/opparbeidelse av 

uteområdene 

Generelt 
 

- Ønsker ikke at skolegården reduseres i størrelse, og at elevene sitter igjen med lokaler/haller 
de ikke kan bruke 

- Byggeperiodene vil være belastende for elevene – de må få noe igjen 

Dagens situasjon: 

- Trangt (1600 elever og 250 ansatte) 
- Deler av skolegård nyttes til parkering av scooter, elsykkel 
- Lite sitteplasser i skolegården (kamp om disse) – ønsker flere gode sitteplasser, gode steder å 

oppholde seg 
- Ønsker flere muligheter for aktiviteter i skolegården 
- Arealet mot Gimleveien brukes lite (høye trær, mye skygge) 
- «Meningsløs» utsmykning tar opp verdifull plass: solur (stein) og anker 

Til mulighetsstudien: 

- Elevene synes i hovedsak det som vises i mulighetsstudien ser spennende ut 
- Uheldig å miste parken i midten (del av skolegård). 

o Kan nytt skolebygg legges inn mot eksisterende bygg? 
o Eller kanskje flyttes vestover (mot Gimle gård)? 

- Må kunne bruke utomhusbaner også på fritida (området er allerede i dag attraktivt sted å 
spille volleyball) 

Trafikk: 
 

- Trafikkaos om morgenen, privatbiler i kø for å komme gjennom området 
- Hva skjer når elevtallet øker og disse skal ha med seg transportmiddel (bil, scooter, elsykkel) 

 
 

Åsmund Åmdal, 22.03.2022 



OMRÅDEREGULERING GIMLE IDRETTSPARK OG VIDEREGÅENDE SKOLE 

Medvirkning – befaring med elever fra Lovisenlund skole – 10.03.2022 

Punktene 1-11 er kommentarer underveis om bruk. På turen ble det forklart hvor nye baner og haller 
er foreslått plassert ved hjelp av perspektivet i mulighetsstudien. 

 

1. Oppmøte 

Fra skolen:  8 elever fra Lovisenlund skole, Ole Bjørn Reinertsen (sosiallærer/faglærer)                                                                                    
Fra kommunen: Nina Tveit (medvirkningskoordinator for barn og unge), Tone Marie Mjåland (barns 
og unges representant),  Åsmund Åmdal (saksbehandler, plan og bygg) 

 

2. Skogholtet 

I dag: Lite brukt – hender at noen går tur med hund. Går en sti på vestsiden av dette området, som 
elevene ikke var klar over. Den er tydelig opptråkket og har lyktestolper langs stien. 
Orienteringsløpere? (Området er fuktig, med mye kratt og i dag lite tilgjengelig eller attraktivt for 
bruk til lek/opphold)   

Ønsker: 

 

3. «Kråkefot» 

Mye brukt utfartssted for skolen med bålpanne og ellers aktiviteter (ligger utenfor planområdet). 

 

4. Treningsapparater 

Mye brukt når elevene er på «Kråkefot» - og også noe ellers (ligger utenfor planområdet). 



 

5. Gresslette 

I dag: Jogging – tydelige «joggesti», brukes i skolesammenheng og på fritida  

Ønsker: Området må beholdes, vil ikke miste denne muligheten  

 

6. Volleyballbane 

I dag: Brukes av og til på fritida, kanskje helst på sommeren (når den er ledig) 

Ønsker: Ønsker volleybaner som kan brukes av alle, ikke bare idrettslag 

 

7. Grusbane 

I dag: Skolen bruker den til «Lova-joggen» og til skøyting vinterstid når det er sprøytet her. 
Innimellom til fotball på fritida.                                                           
(Skidagen legges til «Grønn slette», oppe ved Papirmøllevannet). 

Ønsker: Ønsker fotballbane som kan brukes av alle, ikke bare idrettslag 

 

8. Volleyballbaner mot KKG 

I dag: Brukes av KKG, ikke åpen for andre 

Ønsker:  

 

9. Kryss 

I dag: Ingen særskilte opplevelser av at det er uoversiktlig og trafikkfarlig.  

Observert på befaring: Biler står parkert og sperrer for innkjørsel til fortau langs skolen. Ingen av 
elevene vi snakker med forteller at de benytter seg av dette fortauet til og fra skolen i dag.  

Ønsker: 

 

10. Parkeringsplass mellom KKG og Gimlehallen 

I dag:  

Ønsker: Må være nok parkeringsplasser for alle de som kommer til området… 

 

11. KKGs utearealer 

I dag: Sykler gjennom området 

Ønsker: Må fortsatt være åpent, med gode forbindelser gjennom og til der en skal 



GENERELLE ØNSKER: 

- Generelt må baner også kunne brukes av andre, ikke bare organiserte klubber 
- Ønsker trygge gang/sykkelveier: lys, greie veier å bruke, mange 
- Forbindelser gjennom området må ivaretas 
- Utvidet tilbud med sykkelbane, fotballbane, taekwondohall, friidrettsbane – mer? 

Flere av elevene er med på aktiviteter i Gimlehallen. Håndball, turn og G.R (rytmisk gymnastikk) er 
det flere av elevene som deltar på, og mange elever på skolen deres som også har som fritidsaktivitet 
i hallen. De som går på disse aktivitetene, ønsker at disse skal kunne fortsette å benytte hallen også i 
fremtiden i dette området. Og også under byggeperioden er det viktig at de har treningsmuligheter 
inne i hallen.  

 

 

SPØRSMÅL UNDERVEIS FRA ELEVENE:  

- Hva skal gjøres med Gimlehallen? Gimlehallen er viktig. Hvor skal vi som trener være når det bygges 
nytt her?  

- Skal det være asfalt rundt Volleyballbanene? 

- Blir det bane for profesjonell fotballspilling her?  

 

 

DAGENS HALL-TILBUD PÅ LOVISENLUND SKOLE  

Lovisenlund skole bruker i dag ikke Gimlehallen i undervisningen. Men det fortelles at det hadde vært 
bra om det hadde vært en hall-mulighet til for dem. Sosiallærer forteller om en påbegynt 
svømmehall på Lovisenlund som ble bygget på 50-tallet, men penger strakk ikke til for å fullføre den. 
Da ble den omgjort til en hall som er svært lav under taket og elevene opplever den som vanskelig å 
benytte særlig ved ballspill, da ballen ofte treffer taket.  Det er heller ingen haller de kan oppsøke på 
fritiden i deres område, da hallene som regel er opptatt av organisert aktiviteter.  

 

 

Åsmund Åmdal, 14.03.2022/22.03.2022 
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Kristiansand / Oddemarka skole 16.03.22 

Til 

Kristiansand kommune Plan og bygg Postboks 4 4685 Nodeland 

post.byutvikling@kristiansand.kommune.no 

 

Sak: 1611 Områderegulering, Gimle - idrettsanlegg og videregående skole - varsel om oppstart av 
planarbeid. Deres referanse: PLAN-21/04035-5 

 

Tilbakemelding fra elevrådet ved Oddemarka skole, St.Olavsvei 22, 4631 Kristiansand 

 

Oddemarka skoles elevråd har mottatt sakspapirer for Gimle idrettspark/idrettsanlegg og vært på 
befaring med Åsmund Åmdal 1.3.22  

Elevene har drøftet saken i elevrådet og hatt en elevgruppe som har jobbet videre med 
reguleringssaken. Det er omfattende materiell som har vært utfordrende å sette seg inn i. Det er 
heller ikke alle brukere av dagens idrettsanlegg og uteområde som er tatt med i mulighetsstudiet. 
Skolens elever er daglige brukere av området i skoletiden og på fritiden. De har ikke tidligere kommet 
med innspill i planarbeidet. 

I elevrådsmøte og i arbeidsgruppa er elevene opptatt av at folkehelse og trivsel er viktig. Området 
ved Gimle er en viktig plass som grønn lunge med trær, grusveier, gressområder og idrettsanlegg. 
Elevene ser at dagens område med natur og bygninger ikke er innbydende for trivsel. Enkelte elever 
synes dagens område er utrivelig og skummelt. Elevene er opptatt av at Gimleområdet må 
oppgraderes og være en trygg møteplass som innbyr til aktivitet og glede.  Elevene er opptatt av at 
uteområdet og anleggene er og blir åpne med aktivitetstilbud og idrettstilbud som er tilgjengelig 
både i skoletiden og på fritiden. Elevene ønsker ikke at man må være medlem i en klubb eller betale 
for å kunne bruke anleggene og aktivitetene. De ønsker også åpne anlegg som kan benyttes på 
fritiden.  

Oddemarka skole har liten skolegård og har behov for å bruke skogsområdene, grusveiene og 
fremtidig idrettsanlegg i skoletiden (friminutt og i undervisning i kroppsøving, naturfagstimer, 
valgfagstimer og idrettsdager). Flere elever sier de bruker ofte dagens område på fritiden til 
basketball, volleyball, styrkepark og sykkelveiene.  I tillegg bruker elevene daglig Gimlehallen til 
friidrett, håndball og turn. Skolen bruker i dag skogsområdene på Gimle i naturfagsundervisningen. 
Dette er det behov for også fremover. 

Skolens elever ønsker et område som innbyr til aktivitet og trivsel. Elevene ønsker å bruke park og 
idrettsområdet i skoletiden og på fritiden. Ønsket er et parkområde som er åpent for alle. Grønn 
lunge med plener, blomster, trær og grusveier. Gjerne flere sitteområder/soner til sosial aktivitet.  
Det er behov for åpne toaletter og garderober på dagtid og kveldstid. Mer belysning på området vil 
trygge området for ferdsel på turområde og utenfor idrettsanleggene.  

På fritiden vil ungdommene gjerne være der for sosiale treff og organisert trening i idrettsklubber.  

 

Kristiansand / Oddemarka skole 16.03.22 

Til 

Kristiansand kommune Plan og bygg Postboks 4 4685 Nodeland 

post.byutvikling@kristiansand.kommune.no 

Sak: 1611 Områderegulering, Gimle - idrettsanlegg og videregående skole - varsel om oppstart av 

planarbeid. Deres referanse: PLAN-21/04035-5 

Tilbakemelding fra elevrådet ved Oddemarka skole, St.Olavsvei 22, 4631 Kristiansand 

Oddemarka skoles elevråd har mottatt sakspapirer for Gimle idrettspark/idrettsanlegg og vært på 

befaring med Åsmund Åmdal 1.3.22 

Elevene har drøftet saken i elevrådet og hatt en elevgruppe som har jobbet videre med 

reguleringssaken. Det er omfattende materiell som har vært utfordrende å sette seg inn i. Det er 

heller ikke alle brukere av dagens idrettsanlegg og uteområde som er tatt med i mulighetsstudiet. 

Skolens elever er daglige brukere av området i skoletiden og på fritiden. De har ikke tidligere kommet 

med innspill i planarbeidet. 

I elevrådsmøte og i arbeidsgruppa er elevene opptatt av at folkehelse og trivsel er viktig. Området 

ved Gimle er en viktig plass som grønn lunge med trær, grusveier, gressområder og idrettsanlegg. 

Elevene ser at dagens område med natur og bygninger ikke er innbydende for trivsel. Enkelte elever 

synes dagens område er utrivelig og skummelt. Elevene er opptatt av at Gimleområdet må 

oppgraderes og være en trygg møteplass som innbyr t i l  aktivitet og glede. Elevene er opptatt av at 

uteområdet og anleggene er og blir åpne med aktivitetstilbud og idrettstilbud som er tilgjengelig 

både i skoletiden og på fritiden. Elevene ønsker ikke at man må være medlem i en klubb eller betale 

for å kunne bruke anleggene og aktivitetene. De ønsker også åpne anlegg som kan benyttes på 

fritiden. 

Oddemarka skole har liten skolegård og har behov for å bruke skogsområdene, grusveiene og 

fremtidig idrettsanlegg i skoletiden (friminutt og i undervisning i kroppsøving, naturfagstimer, 

valgfagstimer og idrettsdager). Flere elever sier de bruker ofte dagens område på fritiden t i l  

basketball, volleyball, styrkepark og sykkelveiene. I tillegg bruker elevene daglig Gimlehallen t i l  

friidrett, håndball og turn. Skolen bruker i dag skogsområdene på Gimle i naturfagsundervisningen. 

Dette er det behov for også fremover. 

Skolens elever ønsker et område som innbyr til aktivitet og trivsel. Elevene ønsker å bruke park og 

idrettsområdet i skoletiden og på fritiden. Ønsket er et parkområde som er åpent for alle. Grønn 

lunge med plener, blomster, trær og grusveier. Gjerne flere sitteområder/soner t i l  sosial aktivitet. 

Det er behov for åpne toaletter og garderober på dagtid og kveldstid. Mer belysning på området vil 

trygge området for ferdsel på turområde og utenfor idrettsanleggene. 

På fritiden vil ungdommene gjerne være der for sosiale treff og organisert trening i idrettsklubber. 
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Elevrådet har følgende ønsker for Gimle idrettspark: 

- Friidrettshall – ønsker en hall med 200m løpebaner, sprintbaner, hekkeløp, lengdegroper til 
lengde og tresteg, stavsprang, høyde, kule og andre kastøvelser. Denne hallen ønsker 
elevene å benytte i kroppsøvingstimene, valgfag og idrettsdager i tillegg til organisert 
trening. 

- Oppgradere grusveiene i skogsområdet. Grusveier brukes til terrengløping og tur. Det er 
behov for gode grusveier som kan brukes av unge, eldre, funksjonsfriske og handicappete. 
Her må det også oppgraderes med bedre belysning. Dagens grusveier ønskes utbedret. 
Denne kan også brukes til skiløype på vinteren. 

- Svømmehall - skolens elever ønsker å bruke hallen til svømmeundervisning.  
- Fritidshus der ungdom kan møtes. Her ønsker de spill som biljard, bordtennis, shuffelboard, 

kiosk/kafê. Gratis utlån av utstyr som kan brukes i idrettsanleggene. 
- Minigolf (inne og ute) 
- Utendørs padeltennis 
- Innendørs og utendørs volleyballbaner 
- Styrkerom / treningssenter  
- Grøntarealer – bevare dyrelivet. Her er det viktig å beholde skog og park.  
- Dansesal med speil 
- fotballbane 
- Basketballbaner og streetbasket 

Trafikk/skolevei: Flere elever går og sykler gjennom universitetsområdet og Gimle til og fra hjem-
skole. Det er ønskelig å ha denne muligheten videre. Det er viktig å ha gode og belyste gangstier 
og sykkelveier som sikrer god og trygg skolevei. Elevene er opptatt av det blir bedre og mer 
oversiktlig inn og utkjøringer for biler som ikke går i konflikt med sykkel og gangveiene. 

Oddemarka skoles elevråd har snakket om hvor viktig dette området er. Gimle og Spicheren er et 
godt samlingspunkt for mennesker i alle aldre. Dette er et sted vi kan går tur, leke og trene. Hva 
med å lage en kiosk/kafè på stedet? Kanskje idrettslagene kan være med å drifte denne?  

Vi ser frem til en flott idrettspark med barn, unge og voksne i stor og god aktivitet ute og inne. 

 

For elevrådet/arbeidsgruppa ved Oddemarka skole:  

Maria Aaby Ranneberg 

 

Kontaktlærer Oddemarka skoles elevråd:  

Therese Fuglestad 

 

Oddemarka skole, St.Olavsvei 22, 4631 Kristiansand 

Elevrådet har følgende ønsker for Gimle idrettspark: 

Friidrettshall - ønsker en hall med 200m løpebaner, sprintbaner, hekkeløp, lengdegroper t i l  

lengde og tresteg, stavsprang, høyde, kule og andre kastøvelser. Denne hallen ønsker 

elevene å benytte i kroppsøvingstimene, valgfag og idrettsdager i tillegg til organisert 

trening. 

Oppgradere grusveiene i skogsområdet. Grusveier brukes t i l  terrengløping og tur. Det er 

behov for gode grusveier som kan brukes av unge, eldre, funksjonsfriske og handicappete. 

Her må det også oppgraderes med bedre belysning. Dagens grusveier ønskes utbedret. 

Denne kan også brukes t i l  skiløype på vinteren. 

Svmmehal l  - skolens elever ønsker å bruke hallen t i l  svømmeundervisning. 

Fritidshus der ungdom kan møtes. Her ønsker de spill som biljard, bordtennis, shuffelboard, 

kiosk/kafe. Gratis utlån av utstyr som kan brukes i idrettsanleggene. 

Minigolf (inne og ute) 

Utendørs padeltennis 

Innendørs og utendørs volleyballbaner 

Styrkerom/ treningssenter 

Grøntarealer - bevare dyrelivet. Her er det viktig å beholde skog og park. 

Dansesal med speil 

fotballbane 

Basketballbaner og streetbasket 

Trafikk/skolevei: Flere elever går og sykler gjennom universitetsområdet og Gimle t i l  og fra hjem- 

skole. Det er ønskelig å ha denne muligheten videre. Det er viktig å ha gode og belyste gangstier 

og sykkelveier som sikrer god og trygg skolevei. Elevene er opptatt av det blir bedre og mer 

oversiktlig inn og utkjøringer for biler som ikke går i konflikt med sykkel og gangveiene. 

Oddemarka skoles elevråd har snakket om hvor viktig dette området er. Gimle og Spicheren er et 

godt samlingspunkt for mennesker i alle aldre. Dette er et sted vi kan går tur, leke og trene. Hva 

med å lage en kiosk/kafe på stedet? Kanskje idrettslagene kan være med å drifte denne? 

Vi ser frem ti l  en flott idrettspark med barn, unge og voksne i stor og god aktivitet ute og inne. 

For elevrådet/arbeidsgruppa ved Oddemarka skole: 

Maria Aaby Ranneberg 

Kontaktlærer Oddemarka skoles elevråd: 

Therese Fuglestad 

Oddemarka skole, St.Olavsvei 22, 4631 Kristiansand 
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02.03.2022 

Høringssvar fra Studentrådet i Kristiansand til oppstart av plan arbeid for området på Gimle 

 

Studentrådet takker for muligheten til å svare på høringen. 

Studentrådet er veldig positive til prosjektet, og mener at dette vil bedre realisere området og bidra 
til å øke ulike aktiviteter for studentene. Studentene i Agder er særlig aktive i footsal, lacrosse, 
fotball, cheerleading, tennis, squash, innebandy og volleyball. Derfor er det viktig at man tenker 
bredt, og flerbruksmessig når man skal utforme de mindre hallene. Hvor man eventuelt bruker 
plassen til utleie slik at skolene kan ha arrangementer slik som karrieredag eller studiestart. 

Det er også viktig at man tenker for framtiden når man skal bygge parkeringsplasser, derfor høres det 
ut som en selvmotsigelse når man ønsker en stor «internasjonal» Handballarena, men ikke mer enn 
250 plasser til parkering. 

Som en generell tilbakemelding er Studentrådet veldig positive til prosjektet, og håper det kommer i 
gang raskt.  



 
 
 
 
 
ORGANISASJON 
Politisk sekretariat 
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SAKSPROTOKOLL 
 
Arkivsak-dok. 2021034956 
Saksbehandler Ole Martin Kyllo 
 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Ungdommens bystyre - arbeidsutvalget 26.04.2022 13/22 

 
 
UTTALELSE OM UTVIKLING AV OMRÅDET RUNDT 
GIMLEHALLEN 
 

UNGDOMMENS BYSTYRE - ARBEIDSUTVALGET HAR BEHANDLET SAKEN I MØTE 
26.04.2022 SAK 13/22 
 

Ungdommens bystyre - arbeidsutvalgets innstilling: 
 

1. Ungdommens bystyre ser positivt på en eventuell utvikling av området Gimle. 
Dette er et område som vil kunne ha stor betydning for ungdom fra hele 
kommunen, da det er forholdsvis enkelt å komme dertil med buss eller annen 
miljøvennlig transport. 
 

2. UB mener det er viktig i en regulering av dette området at det ikke kun blir 
regulert for organisert idrett, men at det også må være plass for en mer uformell 
bruk av de anlegg som kommer. UB sier i sin plattform at «Alle barn og unge i 
Kristiansand har rett på aktiviteter som sprer idrettsglede og samhold». Med det 
mener vi ikke kun de som driver idrett på konkurransenivå. Anleggene bør ha 
tider der unge kan «stikke innom» for å drive idrett. 
 

3. I mulighetsstudiet legges det opp til åpne byrom mellom anleggene. Dette 
støtter UB, og ber om at disse også legges til rette slik at ungdom føler seg 
hjemme. 
 

4. UB mener det er viktig å ta vare på, og videreutvikle, mulighetene for å komme 
til og fra området på en miljøvennlig måte. Gang- og sykkelveier og god 
bussforbindelse bør prioriteres framfor parkeringsplasser. Eventuelle 
parkeringsplasser bør plasseres under bakkenivå. 
 

5. Når type anlegg skal avgjøres mener UB at det også bør vurderes aktiviteter som 
ikke først og fremst forbindes med konkurranseidrett. Dette kan for eksempel 
være skating, paddle eller annet. 

 
6. Ungdommens bystyre ønsker å være aktive i det videre arbeidet. 

 
 
Forslag: 
 

ORGANISASJON 
Politisk sekretariat 

Kristiansand 
kommune 

SAKSPROTOKOLL 

Arkivsak-dok. 2021034956 
Saksbehandler Ole Martin Kylla 

Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Ungdommens bystyre - arbeidsutvalget 26.04.2022 13/22 

UTTALELSE OM U T V I K L I N G  AV OMRÅDET RUNDT 
GIMLEHALLEN 

UNGDOMMENS BYSTYRE - ARBEIDSUTVALGET HAR BEHANDLET SAKEN I MØTE 
2 6 . 0 4 . 2 0 2 2  SAK 1 3 / 2 2  

Ungdommens bystyre - arbeidsutvalgets innstilling: 

1. Ungdommens bystyre ser positivt på en eventuell utvikling av området Gimle. 
Dette er et område som vil kunne ha stor betydning for ungdom fra hele 
kommunen, da det er forholdsvis enkelt å komme dertil med buss eller annen 
miljøvennlig transport. 

2. UB mener det er viktig i en regulering av dette området at det ikke kun blir 
regulert for organisert idrett, men at det også må være plass for en mer uformell 
bruk av de anlegg som kommer. UB sier i sin plattform at «Alle barn og unge i 
Kristiansand har rett på aktiviteter som sprer idrettsglede og samhold». Med det 
mener vi ikke kun de som driver idrett på konkurransenivå. Anleggene bør ha 
tider der unge kan «stikke innom» for å drive idrett. 

3. I mulighetsstudiet legges det opp til åpne byrom mellom anleggene. Dette 
støtter UB, og ber om at disse også legges til rette slik at ungdom føler seg 
hjemme. 

4. UB mener det er viktig å ta vare på, og videreutvikle, mulighetene for å komme 
til og fra området på en miljøvennlig måte. Gang- og sykkelveier og god 
bussforbindelse bør prioriteres framfor parkeringsplasser. Eventuelle 
parkeringsplasser bør plasseres under bakkenivå. 

5. Når type anlegg skal avgjøres mener UB at det også bør vurderes aktiviteter som 
ikke først og fremst forbindes med konkurranseidrett. Dette kan for eksempel 
være skating, paddle eller annet. 

6. Ungdommens bystyre ønsker å være aktive i det videre arbeidet. 

Forslag: 
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Voteringer: 
 
 

 
 
 
 
 
28.04.2022 

Voteringer: 

28.04.2022 
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